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Books are invaluable wealth of the world and worthy heritage of 

generations and peoples 

It is difficult to overestimate the contribution that books have made in our 

lives. Thanks to books people can not only learn something new, but also expand 

the horizons and form the worldview. There is an incredibly large number of 

different genres, so that everyone can find something that will satisfy his interests, 

because the world of literature is very diverse: from science fiction to 

documentaries, from psychological novels to comedies. You can't count 

everything! Most of the works that I like were written several centuries ago.  

I want to point out that problems that writers reveal are still relevant today. 

They bring their thoughts to us through the ages, helping us to rethink what is 

happening and change things. Isn't this a miracle? Every nation's literature has 

echoes of its history, traditions, and customs. We have the opportunity to read 

chronicles and stories that are several hundred years old now, we can establish a 

chronology of events, get acquainted with the lives of our ancestors. Books are 

worthy heritage of generations and peoples because we would not know the history 

of our native land and the whole world without them. Their invaluable help in 

broadening our horizons lies here. 

Recently I have read the novel «Martin Eden» by Jack London. Today's 

young people can learn a lot from the plot of this novel. A simple guy from a poor 

family has walked a thorny path. In order to get universal recognition, Martin read 

very, very much: he spent all his free time on reading a variety of books, even 

there was no time left for sleeping. Martin was constantly engaged in self-

education. Martin rose to the heights of intellectual life step by step. Books helped 

the main character to become higher than representatives of the bourgeois society. 

Jack London showed that books can change our worldview in ways we never 

expected.  

In conclusion Henry Thoreau's words «Books are invaluable wealth of the 

world and worthy heritage of generations and peoples» are absolutely correct, and 

we must cherish this treasure. I believe that reading is an important part of our life. 



Книги - это бесценное богатство мира и достойное наследие 

поколений и народов 

Сложно переоценить тот вклад, который книги внесли в нашу жизнь. 

Благодаря книгам человек может не только узнать что-то новое, но и 

расширить свой кругозор, сформировать мировоззрение. Существует 

невероятно большое количество разных жанров, благодаря чему каждый 

может найти то, что удовлетворит его интересы, ведь мир литературы очень 

разнообразен! От фантастики до документальных событий, от 

психологических романов до комедий, всего не перечесть! Большинство 

произведений, которые мне нравятся, были написаны несколько веков назад. 

Я хочу отметить, что проблемы, которые раскрывают писатели, 

актуальны  и в наши дни. Писатели доносят до нас свои мысли сквозь века, 

помогая нам переосмыслить происходящее и изменить что-то. Разве это - не 

чудо? Литература каждого народа имеет отголоски своей истории, традиций 

и обычаев. Мы имеем возможность читать летописи и рассказы, которым на 

данный момент несколько сотен лет, мы можем установить хронологию 

событий, ознакомиться с жизнью предков. Книги - это достойное наследие 

поколений и народов, ведь без них мы бы не узнали истории родного края и 

всего мира. В этом заключается их неоценимая помощь в расширении 

нашего кругозора.  

Недавно я прочитала роман Джека Лондона «Мартин Иден». Из 

сюжета романа сегодняшняя молодежь может почерпнуть многое. Простой 

парень из бедной семьи прошел тернистый путь. Для того, чтобы получить 

всеобщее признание Мартин очень и очень много читал: все свободное время 

он тратил на чтение самых разных книг, даже на сон времени не оставалось. 

Мартин постоянно занимался самообразованием. Шаг за шагом Мартин 

восходит на высоты интеллектуальной жизни. Книги помогли главному 

герою стать выше представителей буржуазного общества. Джек Лондон 

показал, что книги могут изменить наше мировоззрение настолько, чего мы и 

не ожидали.  



В заключение хочу сказать, что слова Генри Торо «Книги - это 

бесценное богатство мира и достойное наследие поколений и народов» 

абсолютно правильные, и мы должны беречь это сокровище. Я считаю, что 

чтение - важная часть нашей жизни. 

 

 

 

 


